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Tid: 10:00–12:00 

Plats: Traktören 

Närvarande 

Ledamöter 

Björn Siesjö (ordförande) 

Lena Larsson, bygg 

Mattias von Geijer, bygg 

Jonas Uvdal, plan 

Övriga närvarande 

Greta Faxberg, strategiska (protokoll) 

Robin Sjöström, plan 

Hugo Lindblad, plan 

Helena Ahokas Wingne, Arkitektbyrån Design 

Lars Burlin, Arkitektbyrån Design 

Malin Hedberg, Wästbygg 

Roberto Cattaneo, bygglov 

 

Om beslut och formuleringar från protokollet används i tjänsteutlåtande, 

granskningsyttrande och liknande ska det framgå att dessa utgör 

stadsbyggnadskontorets ställningstagande. 

PLAN 

1. Tid: 10:00 – 10:30 

Plan Detaljplan för Kämpegatan, del av GULLBERGSVASS 
703:17 m.fl. samt Planeringsförutsättningar för Gullbergsvass 
Föredragande: Robin Sjöström och Hugo Lindblad 

EC: Maria Lejon 

Fråga 

Del av östra stationstorget ingår i detaljplanen för Kämpegatan. Utformningen av torget 

påverkas av innehållet i intilliggande byggnader bl.a. Västlänkens östra uppgång. 

Stationsbyggnaden i det vinnande förslaget av det parallella uppdraget sluter sig åt öster 

vilket riskerar att skapa en ”bakside-karaktär” till torget. Byggnaden är även en 

fondbyggnad i ett torg-/parkstråk mellan Skansen Lejonet och Västlänkens station och är 

av betydelse för framtidens Gullbergsvass. Är utformningen av byggnadens disposition 

klar genom tävlingsförslaget eller är den möjlig att påverka i detta skede? 
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Diskussion  

Fasaden som diskuteras är en viktig fond för ankommande med tåg och även de 

fotgängare och cyklister som rör sig längs med stråket från Skansen Lejonet. Det är 

viktigt att helheten med torget, stråket och byggnadens fasader blir föremål för en 

diskussion och att kvalitetsgrupp med landskapsarkitekter och arkitekter är involverade 

hela vägen. Arkitekturutskottet bör fortsatt vara involverade och får uppdateringar 

löpande om var projektet tar vägen. 

Rekommendation 

Arbetet fortgår. Ansvariga på planavdelningen kontaktar bygglovsavdelningen och 

eventuellt ansvarig arkitekt. Återkoppling till AU skall ske efter att kontakt upprättats med 

berörda parter internt och externt. 

2. Tid: 10:30 – 11:00 

Egentid AU 
Föredragande: gemensamt 

EC: - 

Fråga 

Rekommendation 

- 

BYGG 

3. Tid: 11:00 – 11:30 

Bygglov Gunne-Lars väg 12, Tuve 12:40 
Föredragande: Roberto Cattaneo (handläggande, bygglov) 

EC: Kristin Häljestig 

Fråga 

Ändrat förslag efter tidigare AU.  

 

Diskussion 

Material- & kulörpalett anses behöva bli mer sammanhållen. Förslaget har för många 
olika material och kulörer som inte hänger ihop. Tegelfasaderna upplevs inte 
sammanhängande med byggnaden. Kontrasten mellan de vita betongelementen och 
tegelfasaderna blir för stor. Växtligheten längs trapphuset är inte ett designelement i sig 
och utskottets ledamöter ställer sig frågande till om det kommer växa bra i norrläge. 
Trapphuset behöver få en lättare gestaltning för att kunna stå för sig själv, samt ha ett 
annat avslut. Olika åsikter om huruvida balkongerna bör ändras eller behållas, samt om 
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det bör vara ett material över hela entréfasaden eller om träet vid indragen är ett bra 
inslag i gestaltningen. 
 

Rekommendation 

Ansvarig arkitektbyrå ser över förslaget. AU önskar visualiseringar där markanpassning 
framgår, och hur övervåningens balkonger utformas. 

Sökande närvarar: 

• Malin Hedberg (Malin.Hedberg@wastbygg.se) projektutvecklare  

• Lars Burlin (ersättare, Jan) (larsb@arkitektbyrandesign.se) arkitekt 

• Helena Ahokas Wingne (helena@arkitektbyrandesign.se) arkitekt 
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